

Bodek Janke & SONG - promo text

Promotional text for venue use

10/02/2020

info@wizmurmusic.com bodekjanke.com

Bodek Janke & SONG

(NOT "Bodek Janke Quartet" / "Bodek Janke Band")

New Album SONG2 Release Tour

EN

Bodek's currently most ambitious project, SONG is a modern and acoustic, 21st-century response to the world of singer-songwriters, pop culture and its songs - both from our current times and the 20th century. A heavy clash of contrasting music cultures paves the creative space towards new rhythmic, melodic and harmonic structures, surprising the listener with fresh and new but catchy sounds from an exceptional drummer, composer and arranger. The format of a "song" per se is, globally speaking, the most accessible kind of music to people - listen and see for yourself on the latest album release, SONG2.

Touring band:

Shishani Vranckx - vocals

Kristjan Randalu - piano

Phil Donkin - bass

Bodek Janke - drums & percussion

DE

Bodeks aktuelles und bisher anspruchsvollstes Projekt, SONG ist eine moderne und akustische Antwort auf die Welt der Singer-Songwriter, der Popmusik-Kultur und ihrer Songs - sowohl der letzten Jahre, als auch derer aus dem 20. Jahrhundert. Ein heftiges Aufeinandertreffen teilweise gegensätzlicher Musikwelten bereitet den kreativen Spielraum zu neuen rhythmischen, melodischen und harmonischen Strukturen, und überrascht den Zuhörer dabei mit frischen, neuen aber durchaus eingängigen Klängen eines aussergewöhnlichen Schlagzeugers, Komponisten und Arrangeurs. Das Format des "Songs" an sich ist, allgemein gesprochen, die am meisten zugängliche Art von Musik für Menschen - hören und überzeugen Sie sich selbst auf der Neuveröffentlichung, SONG2.

Besetzung:

Shishani Vranckx - vocals

Kristjan Randalu - piano

Phil Donkin - bass

Bodek Janke - drums & percussion